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Voorstel onderzoek naar mogelijkheden beïnvloeden sluipverkeer 
 
 
 
Inleiding 
Pre-corona was duidelijk dat Verkeersknooppunt Hoevelaken, inclusief de aanslui>ng A1-
A30, het sluipverkeer in Leusden moet gaan ontlasten.  
Tijdens de bouw is de verwach>ng dat er zelfs een toename van het sluipverkeer ontstaat. 
Na corona blijkt dat de verkeersintensiteit weer terug is op het niveau van voor corona met 
alles wat daarbij komt kijken. 
 
 
 
De huidige situa/e 
Tijdens files op de A1, tussen afrit Terschuur naar Hoevelaken, is er een grote toename van 
het sluipverkeer.  
Achterveld, Stoutenburg en de wijken rond AsschaKerweg en Horsterweg constateren een 
grote toename van verkeer. De toename is zo groot dat wachtrijen van 500-2000 m voor de 
verkeerslichten ontstaan. Hierdoor zoekt het verkeer alterna>even in de wijken waardoor 
extra drukte op deze wegen ontstaat en daarbij ook ongewenste en onveilige situa>es 
ontstaan. 
De Dorpsraad Achterveld Stoutenburg heeO meerdere malen deze situa>e bij Rijkswaterstaat 
opgebracht om samen naar een oplossing te zoeken, omdat sluipverkeer de 
verantwoordelijkheid is van de lagere overheden, verwees Rijkswaterstaat ons door naar de 
Gemeente Leusden. Vandaar dit voorstel.  
 
Gemeente Amersfoort heeO inmiddels voorstellen ontwikkeld om Noord-Zuid verkeer te 
ontlasten. Een idee is om extra P&R plaatsen te creëren waardoor mensen op (snel)fietsen 
verder kunnen naar hun bestemming. 
 
 
Gemeente Leusden 
De Gemeente Leusden heeO aangegeven door gebrek aan capaciteit, ziekte en andere 
prioriteiten, tot op heden geen >jd te hebben kunnen besteden aan het terugdringen van het 
sluipverkeer.  
Het sluipverkeer neemt helaas nog verder toe wegens de toename van de files op het 
hoofdwegennet.  
Door verdere toename van het sluipverkeer ontstaat er een nog grotere drukte op alle 
doorgaande wegen in Leusden. In het bijzonder Jan van Arkelweg, Hessenweg, Koningin 
Julianaweg, AsschaKerweg, Middenweg, Horsterweg en Postweg. Tevens ontstaat er op de 
aansluitende wegen op de genoemde wegen ook drukte omdat verkeer niet in staat is om de 
weg op te rijden. 
Naast het sluipverkeer ontstaan er ook steeds meer onveilige situa>es door hogere 
snelheden, inhalen van (te) grote wagens/vrachtwagens op smalle wegen etc. 
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Aanpak sluipverkeer 
Dorpsraad Achterveld Stoutenburg heeO geen pasklare oplossing, maar wij zijn wel van 
mening dat er een werkgroep gevormd dient te worden door: 

• de Dorpsraad (uit Stoutenburg en Achterveld) bestaande uit betrokken bewoners die 
de rest van de dorpsbewoners vertegenwoordigen 

• aangevuld door een aantal betrokken bewoners wonende langs de genoemde 
knelpunten (Stoutenburg, Horsterweg, Koningin Julianaweg etc); 

• belanghebbenden (ook organisa>es); 
• ambtenaren van de gemeente Leusden en;  
• indien mogelijk gemeente Barneveld en Amersfoort.  

 
Deze werkgroep onderzoekt de huidige problemen en komt met voorstellen om het 
sluipverkeer te verminderen. Bewust zeggen wij niet het stoppen van het sluipverkeer. 
 
 
Voorstel  
Bij het aankaarten van de problema>ek en ons aanbod om bij te dragen aan oplossingen bij 
de ambtenaren van de gemeente Leusden, werd de Dorpsraad duidelijk gemaakt dat dit 
soort vragen aan de ambtenaren gesteld dienen te worden via de gemeenteraad. Dit voorstel 
is hiervoor bedoeld. 
Wij verzoeken de gemeenteraad akkoord te gaan met ons voorstel en het College te 
verzoeken om: 
1. samen met de Dorpsraad Achterveld Stoutenburg onderzoek uit te voeren naar de 

mogelijkheden die er zijn om sluipverkeer te beperken en; 
2. hiervoor voldoende ambtelijke capaciteit vrij te maken en;  
3. te zorgen dat de raad goed geïnformeerd wordt over de voortgang en;  
4. aan de hand van de voors- en tegens een voorstel op te stellen over welke mogelijkheden 

het best toegepast kan worden. 
 
Indien de Gemeente een capaciteitsprobleem heeO, of anderzijds niet in staat is deze 
werkgroep te leiden, stelt de Dorpsraad voor de werkgroep te leiden eventueel ondersteund 
door externe mensen. Dit heeO de Dorpsraad in het verleden ook gedaan, toen met de 
Denktank het project herinrich>ng Hessenweg is uitgedacht en uitgevoerd. Een dergelijke 
aanpak zien wij weer voor ons. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de Dorpraad en de bewoners van Achterveld en Stoutenburg 
 
Edwin Winterkamp 
Dorpsraad Achterveld Stoutenburg 
VoorziKer 
 


